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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny GRZEGORZ JAWORSKI 

Panie Burmistrzu. Chciałem prosić, żeby przejrzeć może, tutaj nawiążę może do pytania koleżanki 

Grażyny Meksuły, o te kosze na nieczystości, na odchody zwierzęce, te tzw. dalmatyńczyki, 

ponieważ one są w słabym stanie. Kilka lat temu, jak one były stawiane tak sceptycznie patrzyłem na 

to, takie krasnale, tak jak ludzie stawiają na swoich trawnikach, ale teraz jak się dorobiłem dwóch kotów, 

przygarnąłem, to zauważyłem, że to bardzo ważne urządzenia i bardzo ważne kosze, bo jednak jest 

gdzie wyrzucić te odchody, także dobry pomysł na …, nie wiem nie musi być taka forma, ale też one już 

jednak są już takie troszeczkę zdezelowane. 


